



國際專業保安協會(香港) 亞洲專業保安協會-香港分會合辦



To : All members and friends of IPSA(HK)
From : IPSA(HK)
Date : 23rd February 2014

Seminar on Threats of Mobile Devices and How Do They Impact on Security Professionals

Mobile devices, such as smartphones and tablets, proliferate in today's corporate environments. While there are significant opportunities to leverage these devices to increase the effectiveness of mobile workers, there are also significant concerns about the privacy of sensitive corporate data stored on the devices. APSA and IPSA therefore organize a session to share with Members and friends in handling threats of mobile devices and how do they impact on security professionals.

- Content:**
- What are mobile devices?
 - The security landscape in mobile devices
 - Demonstration of spyware
 - What should be done to mitigate the risks
 - Conclusions

Speaker: **Mr. LAM Cheuk Ping, PMSM**
Corporate Security Specialist
Retired Superintendent, Hong Kong Police

Mr. C.P. LAM is a retired Police Superintendent. Between 2002 and 2010, he was the officer-in-charge of the Technology Crime Division which covered the work of prevention and detection of computer crimes in Hong Kong, computer forensic services, and related training for the Hong Kong Police and other law enforcement agencies.

During his tenure with the Technology Crime Division, Mr. LAM had been responsible for the investigation of many high profile computer crimes in Hong Kong, and represented the Hong Kong Police to speak at various international conferences for the purpose of fostering international cooperation in the fight against computer crimes.

After his retirement from the Hong Kong Police, Mr. LAM remains active in serving the community in the capacity of providing consultancy services in the areas of IT security and computer forensics.

Mr. Miu Ho Ming, PMSM
Corporate Security Specialist
Retired Senior Inspector, Hong Kong Police

Mr. Miu is a retired Senior Inspector of Police with over 32 years of Police service. He possesses a wide range of knowledge and experience in commercial crime and technology crime investigation.

Mr. Miu has investigated and detected many high profile criminal cases of a great variety of nature including commercial crime, technology crime, business fraud, manufacture and use of counterfeit credit cards and counterfeit currencies.

During his tenure in the Technology Crime Division which is one of the elitist units in the Hong Kong Police, and is spearheaded to deal with complicated technology crimes in Hong Kong, Miu led investigations into many sophisticated technology crimes of multinational nature, and spoke in many technology crime prevention campaigns.

To add colour to his highly successful police career, Mr. Miu has represented the Hong Kong Police Force in many local and overseas law enforcement conferences, and attended professional training courses organized by United States Secret Service, the UK Serious Organized Crime Agency, FBI, and the Hong Kong Police College.

Mr. Miu was awarded the Police Meritorious Service Medal in 2011.



國際專業保安協會(香港)
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



- Venue:** Flat D, 5/F, Leroy Plaza, 15 Cheung Shun Street, Cheung Sha Wan, Hong Kong (Lai Chi Kok MTR Station Exit D2)
- Date:** Tuesday, 25th March 2014
- Schedule:** 1830 Hrs.: Registration/ 1900 – 2030 Hrs.: Seminar Starts
- Language:** The Seminar will be conducted in Cantonese.
- Fees:** Free for members of APSA & IPSA
HKD50 for non-members
- Reservations:** Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail and fax back to IPSA(HK). Deadline: on or before Tuesday, 18th March 2014.
- Remarks:** Participants will receive an e-Certificate of Attendance issued by IPSA (HK) after a week.



BOOKING SLIP

RE: Seminar on Threats of Mobile Devices and how do they impact on Security Professionals on 25 Mar 2014

To: Administrative Support of IPSA(HK).

Fax: 2591 4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong.

I shall attend the seminar with _____ guests. My bank-in slip / transfer slip of total HKD _____ (being total of _____ x HKD50) to A/C no.: **541-866836-001** of **International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd** with the Hongkong Bank (HSBC) is attached.

Name of participant(s) to be printed on certificate(s):

(Please give name in block letter and give IPSA Membership no. if available.).

_____	Contact Person: _____
_____	Daytime Tel: _____
_____	Email or Fax: _____
_____	Date: _____



國際專業保安協會(香港) 亞洲專業保安協會-香港分會合辦



致由 : 各會員及朋友
: 國際專業保安協會(香港)
Date : 2014年2月23日

專業保安人員不可忽視的移動裝置風險講座

移動裝置，如智能手機和平板電腦，在當今的企業環境激增使用。雖然，利用這些設備能提高工作人員的效率，也因而存儲於設備上的企業數據的敏感私隱存有顯著風險。因此 APSA 及 IPSA 合辦有關講座並與各會員和朋友們一起分享如何處理專業保安人員不可忽視的移動裝置風險。

- 內容:
- 什麼是移動裝置
 - 移動裝置的風險
 - 間諜程式示範
 - 有效風險管理
 - 總結

講者: 林卓平先生

是香港警務處的前警司。

於 2002 年至 2010 年，他負責香港警隊的科技罪案組。除了調查香港發生的重大科技案件，林先生工作上的另一範疇是為警隊提供電腦法理鑑証服務。而同時期，他的部門亦替國際刑警及其他友好地區的警隊提供科技罪案調查及電腦法理鑑証的訓練。在林先生負責科技罪案組期間，所處理的科技罪案種類繁多，其中包括多宗透過電腦法理鑑証來偵破的案件。另外，他亦多次代表警隊出席國際會議，就科技罪案的調查及國際合作的領域發表意見。所以林先生在電腦法理鑑証方面擁有豐富的理論及實際運用的經驗。

林先生雖然已離開警隊，但現時仍然活躍於資訊科技界，為不同的企業提供有關電腦保安及電腦法理鑑証的顧問服務。

繆浩明先生

曾在香港警隊服務 32 年，他擁有豐富調查商業罪案及科技罪案的技巧，並曾親自偵破多宗重大商業詐騙，科技罪案及行使偽鈔案件。

香港警隊的科技罪案組集警隊精英而成，並專責調查重大的科技罪案，繆先生在科技罪案組工作時，除參與各項大型的調查工作外，亦代表警隊推動防止科技罪案的活動。繆先生多次代表警隊出席在本地及外地的國際保安會議，亦曾在美國聯邦調查局，美國特勤局及英國的有組織及嚴重罪案組接受訓練。

繆先生在 2011 年獲頒授警隊榮譽獎章以表揚他在警隊的超卓專業表現。



國際專業保安協會(香港) 亞洲專業保安協會-香港分會合辦



- 地點:** 九龍長沙灣長順街 15 號利來中心 5/F D 室 (荔枝角港鐵站 D2 出口)
- 日期:** 2014 年 3 月 25 日(星期二)
- 時間:** 1830 時: 登記/ 1900 - 2030 時.: 講座
- 語言:** 廣東語
- 費用:** APISA & IPSA 會員免費
非會員港幣\$50
- 報名:** 先到先得。截止報名日期: 2014 年 3 月 18 日(星期二)。請填妥以下表格及連同付款記錄, 以郵寄、電郵或傳真交予本會。
- Remarks:** 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張。

✂ -----

報名表格

2014 年 3 月 25 日 - 專業保安人員不可忽視的移動裝置風險講座

致: 國際專業保安協會(香港) - 行政支援

傳真: 2591 4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong. 電郵: info@ipsa.com.hk

我將參加及邀請_____名賓客出席, 合共: _____ x 港幣\$50, 並附上存款收據。

*** 請將款項直接存入本會於滙豐銀行帳戶 "International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd", 帳戶號碼: 541-866836-001 ***

(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號, 有關資料將列印於電子證書。)

_____	聯絡人:
_____	日間聯絡電話:
_____	電郵或傳真:
_____	報名日期: